



Procleanic Quat Base Sanitizer 即潔保牌消毒液

Description:

Procleanic Quat Base Sanitizer contains 4.5% - 5.5% n-Alkyl dimethyl benzyl ammonium chloride that effectively kills E.coli and Pseudomonas aeruginosa.

產品說明:

本品是以烷基二甲基苄基氯化銨為主要有效成分的消毒液，烷基二甲基苄基氯化銨含量為4.5% - 5.5%。可殺滅腸道致病菌和化膿性球菌。



Benefits: 優點:

Strong Disinfecting Effect

強效消毒

Kills harmful bacteria quickly and thoroughly thereby increasing product shelf-life.

有效徹底殺菌，保護用具質素、增長使用壽命。

Time and Cost Effective

省卻時間及金錢

No rinse and wipe are required when used at the recommended concentration. It eliminates the potential of cross contamination by rinse water and saves both time and labour cost.

以建議濃度使用，並不用過水及拭擦，這有效避免交叉感染之機會，還可以節省時間及人力。

Packing(規格): 5 L(升) x 4 Bottles(瓶)

Carton Box Size(紙箱尺寸):

39.0cm(厘米) x 27.0cm(厘米) x 29.5cm(厘米)

衛生許可批件號: 衛消字(2011)第0064號

生產企業衛生許可證號: 粵衛消證字(2003)第0388號

Favourable to Environment and Health

有利環保及健康

Low level of Volatile Organic Compounds (VOCs) causes less harm to both environment and human health.

含低量揮發性有機化合物，有利環保，亦減少對健康的不良影響。

Value for Money

經濟耐用

Only a small quantity of concentrated solution is required to sanitize various food contact surfaces with outstanding result.

只需稀釋少量就可以為各式食物接觸之表面進行徹底消毒。



Pro-Kit

Procleanic Quat Base Sanitizer

Application: (Directions for use)

For disinfecting and sanitizing food contact work areas:

1. Clean all surfaces thoroughly.
2. Mix 1 part Procleanic Quat Base Sanitizer with 50 parts water. (Put 20 ml Sanitizer into 1L water). Wet surfaces thoroughly with sanitizer solution and leave for 15 minutes.
3. Rinse with water to remove the sanitizer solution.

應用：（使用方法）

食物處理工具表面及工作臺面的消毒：

1. 先清潔物件表面。
2. 將本品用水按1：50比例稀釋（取20毫升消毒液加入1公升水），用上述稀釋液擦拭物體表面，作用15分鐘。
3. 消毒後，用清水沖洗乾淨，去除殘留的消毒劑。

For disinfecting and sanitizing food contact equipments and utensils:

1. Wash utensils thoroughly.
2. Mix 1 part Procleanic Quat Base Sanitizer with 50 parts water. (Put 20 ml Sanitizer into 1L water). Immerse all utensils for 15 minutes.
3. Rinse with water to remove the sanitizer solution.

廚具、食品加工器具的消毒：

1. 先清潔器皿。
2. 將本品用水按1：50比例稀釋（取20毫升消毒液加入1公升水），浸泡器皿15分鐘。
3. 消毒後，用清水沖洗乾淨，去除殘留的消毒劑。

Specifications 詳述

Active Ingredients 主要成份:

n-Alkyl dimethyl benzyl ammonium chloride
烷基二甲基苄基氯化銨

4.5% – 5.5%(w/w)

Colour 顏色:

Colorless 透明色

Odor 氣味:

Special Odor 特別氣味

pH Value 酸鹼值:

6.0 – 8.0

Flash Point 閃火點:

N/A 不適用

Solubility in Water 水溶性:

Complete 完全溶解

Safe Handling 安全守則

Detailed information about handling and disposing of this product can be found in Material Safety Data Sheet. Please ensure the employees/users read through it before using.
有關處理及棄置此產品的方法列印於物料安全表中。在使用產品前請確保員工/使用者閱讀表中的內容。

Storage Information 儲存方法

Store in a dry, cool and well-ventilated area. Keep container tightly closed. Keep out of reach of children.
存放於乾燥、清涼及通風處。保持容器密封。請放於小孩不能觸及之處。



南順優質保證
A Lam Soon Quality Product

Lam Soon Cleaning & Caring Laboratories (Hong Kong) Company Limited

南順清潔護理研發(香港)有限公司

Lam Soon Building, 21 Dai Fu Street, Tai Po Industrial Estate, N.T., H.K.

香港新界大埔工業邨大富街21號南順大廈

Customer Service Hotline 顧客服務熱線: (852) 2680 3388

Website 網址: <http://www.procleanic.com>